
Artikel	  47	  vragen	  fietsenstalling	  Burgemeester	  Stekelenburgplein	  
	  
Tilburg,	  19	  september	  2016	  
	  
Aan	  het	  college	  van	  Burgemeester	  en	  Wethouders,	  	  
	  
	  
Geacht	  college,	  	  
	  
De	  tijdelijke	  fietsenstalling	  op	  het	  Burgemeester	  Stekelenburgplein	  blijkt	  een	  te	  beperkt	  
aantal	  plaatsen	  te	  hebben.	  'Vanmorgen	  was	  de	  stalling	  om	  acht	  uur	  al	  vol',	  vertelt	  de	  
toezichthouder	  bij	  de	  stalling	  op	  donderdagochtend	  aan	  een	  journalist	  van	  het	  Brabants	  
Dagblad	  (zie	  BD	  16-‐09-‐16).	  
	  
De	  PvdA	  en	  de	  Groenlinks	  fracties	  vragen	  zich	  af:	  
	  
1.	  Overziet	  het	  college	  hoe	  groot	  het	  tekort	  aan	  stallingsplaatsen	  is?	  Zo	  ja,	  hoe	  groot	  is	  het	  
tekort?	  Zo	  nee,	  wat	  gaat	  het	  college	  doen	  om	  te	  achterhalen	  hoe	  groot	  het	  tekort	  is?	  
	  
2.	  Hoe	  gaat	  het	  college	  het	  tekort	  aan	  stallingsplaatsen	  oplossen?	  Welke	  scenario's	  zijn	  
daarbij	  mogelijk?	  
	  
3.	  Deelt	  het	  college	  het	  standpunt	  van	  onze	  partijen	  om	  de	  bouw	  van	  de	  definitieve	  
fietsenstallingen	  (nu	  gepland	  eind	  18,	  begin	  19)	  zoveel	  mogelijk	  naar	  voren	  te	  halen?	  Zo	  ja,	  
wat	  kan	  het	  college	  inzetten	  om	  dat	  proces	  te	  versnellen?	  
	  
Met	  vriendelijke	  groet,	  	  
	  
Namens	  de	  PvdA	  fractie,	  Bea	  Mieris	  	  
	  
Namens	  de	  Groenlinks	  fractie,	  Paulus	  Oerlemans	  	  
	  


